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Hei
 
Vi viser til dykkar e-post datert 16.05.2017 der du skriv:
 
«Jeg savner fortsatt en tilbakemelding fra dere angående status for
sluttoppgjør/sluttregnskap for Reiseliv i Industriens Vugge.
Må jeg tolke dette som at Hordaland Fylkeskommune mener de har gjort opp alt rettmessig
og at jeg må betrakte dette som et avslag på mitt ønsk om å komme frem til en enighet som
begge parter kan akseptere?»
 
Dette er ei sak Hordaland fylkeskommune ikkje har halde seg passiv til. Om du ikkje har vore orientert,
kan vi opplyse om at vi har motteke ein faktura frå Techyard med krav på at vi skulder kr 281.553,75 til
Techyard AS for «prosjektregnskap totalt» for Reiseliv i industriens vogge.
 
Vi har i fleire månader freista å få informasjon frå Techyard om kva dette kravet byggjer på. Trass i
mange purringar, har vi ikkje fått den informasjon vi har bede om, slik at ansvaret oppfølginga av saka
framleis ligg hos Techyard.
 
Ei konstruktiv tilnærming frå di side, kan vere å gå i dialog med Hellenes/Techyard for å sjå om du kan
hjelpe dei å opplyse denne saka.
 
Inntil vi ser at våre initiativ vert følgd opp og vi får den informasjonen ved har bede om og har krav på å
få, er det vanskeleg å sjå at vi kjem vidare med dette.
 
 
Venleg helsing

Tor Titlestad
Seniorrådgjevar
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Hei Tor.



Jeg savner fortsatt en tilbakemelding fra dere angående status for sluttoppgjør/sluttregnskap for Reiseliv i Industriens
Vugge.

 

Må jeg tolke dette som at Hordaland Fylkeskommune mener de har gjort opp alt rettmessig og at jeg må betrakte
dette som et avslag på mitt ønsk om å komme frem til en enighet som begge parter kan akseptere?

 

Roy


